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§ 1 

Information om park och byggnation i Älvsjö 

Kajsa Pärke, planeringssekreterare, informerade om pågående 

byggnation i stadsdelen utifrån den information som finns på 

stadens webbsida. Rådet fick också information om aktuella 

parkprojekt, särskilt kring de planer som finns för Apelsinen. 

Rådet ställde en del frågor som de fick svar på, bland annat 

hur tillgänglighetsaspekten beaktas i stadsplaneringen och i 

parkupprustningar. 

 

 
§ 2 

Val av justerare och tid för justering 

Vice ordförande Mikael Erdefelt utsågs att tillsammans med 

ordförande Helena Lanzer-Sillén justera protokollet. 

Protokollet justeras torsdag 20 april 2017. 

 

 

§ 3 

Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäldes att protokoll daterat 2017-03-21 justerats 

fredag 24 mars 2017. 

 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

1. Kommunstyrelsens funktionshinderråd, protokoll 2017-03-27 

2. Minnesanteckningar från tvärpolitiska gruppen för trafik-, miljö- 

       och planfrågor 2017-04-05 

 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2017-04-27, §§ 5–9 

 

 

§ 5 

Anlägga en grusad stig i ekdungen 

Medborgarförslaget innehåller förslag om att lägga grus på en 

upptrampad stig genom naturmarken intill före detta Dalskolan 

(numera Stockholm International Academy). Förvaltningen konstaterar 

att den utpekade stigen inte finns på den mark som 

stadsdelsförvaltningen sköter, utan på fastighetsmark som hör till det 

kommunala bolaget Skolfastigheter i Stockholm AB (SISAB). 
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Förvaltningen skickar därför medborgarförslaget till SISAB och ber 

dem svara förslagsställaren. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2017-04-07. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ställde sig bakom förvaltningens 

förslag till beslut.  

 
§ 6 

Föreningsbidrag 2017 

Stadsdelsnämnden har för 2017 avsatt 200 000 kronor till det lokala 

föreningslivet. Nämnden delar ut  föreningsbidrag vid ett tillfälle per 

år enligt stadsdelsnämndens riktlinjer som fastställdes 19 december 

2013. Föreningsbidrag kan sökas av lokala föreningar som inriktar sig 

mot nämndens ansvarsområden och som bedriver social och kulturell 

verksamhet. Bidrag kan också ges till särskilda arrangemang som 

vänder sig till alla boende i stadsdelen. Prioriterade målgrupper är barn 

och ungdomar, äldre samt personer med funktionsnedsättningar. 

 

Under 2017 har det kommit in 22 ansökningar med ett totalbelopp om 

518 000 kronor. Förvaltningen har tagit fram ett förslag på fördelning 

utifrån gällande riktlinjer och utifrån årets budget.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2017-04-07. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet med synpunkten att det är mycket 

angeläget med en revidering av de gällande riktlinjerna för 

föreningsbidrag så att beräkningsgrunderna blir likartade år för år.   

 

 
§ 7 

Program för miljöövervakning av biologisk mångfald och relaterade 

ekosystemtjänster 

När staden växer behövs ökad kunskap om tillstånd och förändringar i 

Stockholms natur för att kunna sätta in rätt åtgärder vid lämpliga 

tidpunkter och på rätta platser. Därför har miljöförvaltningen arbetat 

fram ett miljöövervakningsprogram för perioden 2017-2021. Det 

innehåller planering och prioritering av olika undersökningar som 

behövs för att följa utvecklingen av stadens ekosystem.  
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Förvaltningen anser att programmet ger intryck av att vara noga 

utarbetat med väl genomtänkta prioriteringar. Förvaltningen efterlyser 

ett ökat stöd vid prioritering och utformning av naturmarksvården, 

kriterier för exploateringskontorets grönkompensation och ökad 

kommunikation kring stadens ekologiska värden. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2017-04-07. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

 
§ 8 

Ekonomisk rapport för mars 

Älvsjö prognostiserar per mars 2017 totalt ett resultat efter 

resultatdispositioner i balans med budget. Samtliga verksamheter 

prognostiserar ett resultat i enlighet med budget. Prognosen bygger på 

att volymerna ligger på samma nivå i snitt resterande månader som det 

första kvartalet samt att ersättningen för ensamkommande flyktingbarn 

avseende 2017 överensstämmer med kostnaderna.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2017-04-07. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet  

 

 

§ 9 

Redovisning av ej verkställda beslut till IVO, kvartal 

1/2017 

Enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) ska kommunen varje kvartal redovisa till 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO) de beslut om bistånd eller 

insats som inte har kunnat verkställas inom tre månader från datum för 

gynnande beslut. Kommunen ska på motsvarande sätt rapportera om 

en insats har avbrutits och inte verkställts på nytt. Beslut som har 

anmälts ska så snart de verkställts redovisas till IVO. 

 

För kvartal 1/2017 har förvaltningen rapporterat två ärenden inom 

LSS-området som inte har verkställts inom tre månader. Förvaltningen 

har också inom SoL-området rapporterat två ärenden som inte har 

verkställts, varav ett av ärendena avser kvartal 4/2016.  



ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND                                   

 RÅDET FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR              SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   

                                                                                                                                         2017-04-19 

Ordförande  Justerare  Utdragsbestyrkande 
 

 

Två ärenden inom LSS har rapporterats som verkställda. Ett ärende 

inom LSS har avslutats utan att verkställas.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2017-04-04. 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

 

§ 10 

Övriga frågor 

Brukarundersökningar 

Eva Frykler, verksamhetsområdeschef, informerade att Socialstyrelsen 

ansvarar för brukarundersökningar inom äldreomsorgen. Älvsjö har 

utöver Socialstyrelsens undersökning tagit fram en egen enkät vad gäller 

bemötande från biståndsbedömare. Svarsfrekvensen på Älvsjös enkät 

ligger på 90 procent. Övriga brukarundersökningar sköts centralt i staden 

genom upphandlade leverantörer och har en svarsfrekvens på cirka 50 

procent.   

 

Balanslista 

Rådet framförde önskemål om att upprätta en balanslista med beslut som 

rådet har fattat så att rådet kan följa upp vissa ärenden som det vill 

behandla på nytt vid kommande sammanträde. 

 

Surfplattor 

Rådet lyfte vid sitt sammanträde 21 mars 2017 önskemål om 

att ledamöterna tilldelas surfplattor. Förvaltningsledningen 

har meddelat att frågan ska lyftas på nytt i samband med 

verksamhetsplan och budget för 2018.  

 

 

 


